
 BRM.0012.5.5.2019 
 

Protokół Nr 7/2019 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 13 maja 2019 r.   

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

______________________________________________________________ 
 

Czas z trwania posiedzenia: 12.00 – 13.15.  
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Maria Żukowska, 

zastępca  przewodniczącej  - Lidia Stolarska, 

członek:      - Jacek Bętkowski, 
 

Nieobecny na posiedzeniu - Damian Polak – członek Komisji.  
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu, 

2. Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi. 
 
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią - załączniki nr 1 i 2  

do protokołu.  
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Maria Żukowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 3 radnych, co wobec ustawowego składu 

Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 4, 5 i 6 Komisji Strategii i Promocji Miasta.  

4. Sprawozdanie z realizacji Miejskiej Strategii Rozwoju Transportu do 2020 r. 

za rok 2018. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji zaopiniowanie projektu uchwały).  

6. Ustalenie planu pracy komisji na II półrocze 2019 r. 

7. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 4, 5 i 6 Komisji Strategii i Promocji Miasta.  
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 4 z 19 lutego 2019 r.? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 5 z 18 marca 2019 r.? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 6 z 16 kwietnia 2019 r.? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4.  Sprawozdanie z realizacji Miejskiej Strategii Rozwoju Transportu do 

2020 r. za rok 2018. 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Przedstawiła projekt uchwały  w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Miejskiej Strategii Rozwoju Transportu dla Miasta Inowrocławia do 2020 r.  

z uwzględnieniem Planu Mobilności Miejskiej Miasta Inowrocławia za 2018 r. – 

załącznik nr 3  do protokołu. 
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Czy są zakończone inwestycje (zapis jest na str. 2 i 3) – budowa ulicy Zielnej 

(odcinek od ul. Łubinowej do ul. Rąbińskiej) i budowa ulicy Łubinowej? 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Były zgłoszone do odbioru i myślę, że są już zakończone. Ten etap odbioru 

prowadzi Wydział Inwestycji, nie wiem czy były uwagi, ponieważ nie mam tego 

protokołu.  
 

Jacek Bętkowski – członek Komisji: 

Nawiązując do wcześniejszej rozmowy z Panią Naczelnik chciałbym zapytać. 

Czy Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad podała konkretne terminy 

jeżeli chodzi o wjazd na Osiedle Bydgoskie? 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Nie, akurat to sprawozdanie nie zawiera tych informacji. 
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Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Mam pytanie odnośnie ul. Orłowskiej. Była ona w zarządzie dróg 

powiatowych…  
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

I nadal jest i nie utraciła kategorii powiatowej.  
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Na str. 6, w punkcie 12 jest zapis: „Przebudowa ul. Orłowskiej” i obok w tabeli – 

realizacja zapisano: „Pozostawiono ewentualną realizację zadania na lata 

kolejne”. Czy coś więcej wiadomo na ten temat? 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Nie, tak nas powiadomił Zarząd GDDKiA. 
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Nie widzę więcej chętnych do zabrania głosu. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 12/2019 w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji Miejskiej Strategii Rozwoju Transportu dla Miasta 

Inowrocławia do 2020 r. z uwzględnieniem Planu Mobilności Miejskiej Miasta 

Inowrocławia za 2018 r. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji zaopiniowanie projektu uchwały).  

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

programu współpracy Miasta Inowrocławia z organizacjami pozarządowymi  

w 2018 r. – załącznik nr 4  do protokołu. 
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Ja wobec tego zapytam. Czy dotacje są w całości wykorzystywane? 
  

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi: 

Bywa tak, że dotacje nie są w całości wykorzystane. 
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Jacek Bętkowski – członek Komisji: 

Czy te niewykorzystane środki są przeznaczone na inny cel? 
 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi: 

Nie, pieniądze wracają do budżetu.  
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Na str. 8 w pkt. 18 i 19 znajduje się zapis: „18. Klub Pływacki „Delfin” Szkolenie 

w pływaniu dzieci i młodzieży. 

19. Uczniowski Klub Sportowy „Wodnik” Inowrocław Upowszechnianie 

pływania wśród dzieci i młodzieży.”. 

Jakie dzieci mogą skorzystać z tych programów? Z tego co się orientuję, to te 

szkółki są płatne.  
 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi: 

Klub zgłasza nam konkretne dzieci i dla nich jest ten program stworzony. Tutaj 

nie rozgraniczamy dla jakich dzieci jest ten program, jest tylko jeden warunek, 

żeby to były dzieci z terenu Miasta Inowrocławia. Dotujemy zadania na rzecz 

naszych mieszkańców.  
 

Jacek Bętkowski – członek Komisji: 

Czy może się tak zdarzyć, że dziecko jest spoza Inowrocławia i wówczas jest też 

ta dotacja? 
 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi: 

Nie, raczej się tak nie zdarza.  

Są gminy ościenne, które mają środki na realizację różnych zadań, ale mogą 

również realizować zadania we współpracy na przykład z naszymi klubami 

sportowymi. 
 

Jacek Bętkowski – członek Komisji: 

Czyli  jest taka możliwość? 
 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi: 

Oczywiście. To nie jest tak, że jeden klub jedno zadanie. Mogą współpracować, 

złożyć wniosek do gminy, skorzystać z obiektów mieszczących się na terenie 

Inowrocławia, bo wiadomo, że w gminach nie ma takiej infrastruktury jak  

w Inowrocławiu. Jest wiec możliwość realizacji zadań na rzecz dzieci z gmin 

ościennych na terenie Inowrocławia, nie ma żadnych przeszkód.  
 

Jacek Bętkowski – członek Komisji: 

Czy fundacje mogą się zwracać o dotacje, czy współfinansowanie? 
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Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi: 

Ustawa przewiduje, że z dotacji mogą korzystać stowarzyszenia, fundacje … 

Ważna jeszcze informacja, że jest tendencja rosnąca, jeżeli chodzi o ilość 

organizacji. Cztery lata wcześniej było tych organizacji około 150 na terenie 

Miasta, a w tej chwili jest już ich ponad 200. To pokazuje, że ta działalność 

społeczna mieszkańców rośnie. To także nie jest tak, że te 200 organizacji  

w jednym czasie tworzą projekty i występują o dotacje, nie, tak nie jest, ale są na 

rynku i są zarejestrowane oficjalnie. 
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 13/2019 w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji programu współpracy Miasta Inowrocławia  

z organizacjami pozarządowymi w 2018 r. 
 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi: 

Przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie powołania Miejskiej 

Rady Seniorów i nadania jej statutu – załącznik nr 5  do protokołu. 
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 14/2019 zmieniającą uchwałę  

w sprawie powołania Miejskiej Rady Seniorów i nadania jej statutu. 

 

Ad 6. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2019 r. 
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Przedstawiła propozycje do planu pracy Komisji na II półrocze 2019 r. – 

załącznik nr 6  do protokołu. 
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WRZESIEŃ 

 Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 

2019 r. 

 Perspektywa pozyskiwania  środków  pozabudżetowych na rzecz rozwoju  

i promocji miasta. 

PAŹDZIERNIK  

 Informacja dotycząca współpracy miasta Inowrocławia z organizacjami 

pozarządowymi oraz propozycja współpracy na 2020 r. 

 Promocja lokalnego biznesu oraz oferty miasta dla inwestorów na 2020 r. 

LISTOPAD  

 Opiniowanie projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2020 rok. 

 Ustalenie planu pracy komisji na I półrocze 2020 r. 

GRUDZIEŃ 

 Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 Efekty zewnętrznej i wewnętrzne promocji miasta. 

Punkty stałe: 

 Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 Sprawy bieżące. 

Czy członkowie Komisji mają inne propozycje? Nie ma innych propozycji, 

przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem takiego planu pracy Komisji na II 

półrocze 2019 r.  
 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 15/2019 w planu pracy Komisji 

Strategii i Promocji Miasta na II półrocze 2019 r.  
 

Ad 7. Sprawy bieżące. 
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam dzisiejsze 

posiedzenie Komisji. 

 

Przewodnicząca  

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

Maria Żukowska 

 
Protokółowała 

 

Maria Legwińska 


